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 Încheiat azi 9 noiembrie 2011, în cadrul şedinţei extraordinare a Consiliului 

Local al municipiului Alba Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1461 a Primarului municipiului 

Alba Iulia. 

Lucrările şedinţei extraordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Marius Adrian Costinaş: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 18 consilieri, 

aşadar şedinţa noastră este legal constituită. Lipsesc domnii consilieri Breaz Valer 

Daniel, Vasile Cornea (a anunţat că este plecat din localitate), Coşeriu Sorin Nicolae.” 

Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-l secretar Marcel Jeler, d-na Mihaela Petcu- consilier Serviciu 

administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, doamna Lili 

Mărincean - şef Serviciu financiar, salarizare, contabilitate, precum şi presa. 

 Marius Adrian Costinaş: "Pentru început, doamnelor şi domnilor consilieri vreau 

să vă supun modalitatea de vot. Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de 

mâini. Cine este pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru." 

 Marius Adrian Costinaş: "Proiectul Ordinii de zi cuprinde un singur proiect de 

hotărâre, şi anume: 

         1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului Alba-

Iulia pe anul 2011. Supun la vot cine este de acord cu ordinea de zi?" 

          "Fiind supusă la vot, ordinea de zi a fost votată cu 18 voturi pentru." 

           Paul Voicu: "Numai vreau să întreb.  Aţi prins pe ordinea de zi ce am discutat?" 

           Lili Mărincean: "Nu. Urmasem să îl prind în proiectul iniţial, în raport." 

           Marius Adrian Costinaş: "Ne prezintă eventual după aceea." 

           Paul Voicu: "Mai avem ceva suplimentar." 

           Marius Adrian Costinaş: "Acum ar fi cazul dacă este suplimentar." 

           Paul Voicu: "Poftiţi doamna Mărincean!" 

           Lili Mărincean: "În materialul  ce l-aţi primit dumneavoastră este vorba despre 

virări de credite între unităţile de învăţământ pentru asigurarea cheltuielilor de 

personal pe luna noiembrie. Şi aş vrea să mai prind o sumă de 96,52 mii lei primită din 

donaţii. Şi conform modalităţii de aprobare a bugetului pentru anul 2011, această sumă 

se prinde numai după momentul încasării ei. Şi noi am încasat-o zilele trecute. Şi am 

dori să ne aprobaţi cuprinderea ei  în buget cu ocazia acestei rectificări ca să putem 

utiliza această sumă." 

     Paul Voicu: "Mai concret, sponsorizarea este de la Gold Corporation pentru 

evenimentele care au avut loc la Dilema Veche." 

         Lili Mărincean: "La Dilema Veche şi Târgul de la Lugano. Sunt două hotărâri." 

         Paul Voicu: "Au fost sponsorizări pentru aceste evenimente. Dar ele, numai acum 



încasându-se, numai acum se pot prinde  în rectificarea de buget." 

          Lili Mărincean: "Da. Şi avem două hotărâri aprobate pe partea de cultură. Şi 

pentru festival şi pentru Dilema. Numai că noi nu le-am putut prinde în buget pentru 

că nu erau încasate la momentul respectiv." 

            Paul Voicu: "Faţă de cele prezentate mai este suma aceasta care se va prinde în 

buget şi se vor face anexele." 

            Marius Adrian Costinaş: "Cu aceste menţiuni de suplimentare a ordinii de zi, în 

sensul de a cuprinde în bugetul de venituri şi cheltuieli a sumei provenite din donaţii, 

supun din nou la vot ordinea de zi. Cine este pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru." 

 

          1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli al municipiului Alba-

Iulia pe anul 2011. 

       Se dă cuvântul doamnei Lili Mărincean  care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare din 

partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

     Marius Adrian Costinaş: "Se supune aprobării Consiliului local în şedinţa 

extraordinară de azi, rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli al municipiului 

Alba-Iulia pe anul 2011, conform anexei nr. 1 şi nr. 2, prezentată în raportul de 

specialitate cu menţiunea pe care am supus-o deja la vot, de a fi incluse în această 

rectificare şi sumele provenite din donaţii. Discuţii dacă sunt? Poftiţi!" 

          Dărămuş Marcela Eugenia: "Chiar dacă nu am fost de acord cu bugetul la 

începutul anului, cu anumite puncte din buget, consider că această rectificare este 

binevenită pentru salariile cadrelor didactice, dar aş vrea să vă întreb. La Colegiul 

Dionisie Pop Marţian unde sunt eu, minus 342,10 mii lei. Ce înseamnă acest minus?" 

    Sandu Cornel Stelian: "Deci! Bugetul municipiului Alba-Iulia a avut la început 

o sumă pentru învăţământ. Banii au fost repartizaţi şcolilor în funcţie  de finanţarea per 

elev. De-a lungul acestei luni s-au mai făcut rectificări între şcoli, între trimestre pentru 

că ajungeau sau nu ajungeau banii. Deci care este situaţia în acest moment? Pe totalul 

municipiului banii ar ajunge ca profesorii să-şi ia salariile. Dar pentru fiecare şcoală în 

parte nu. De exemplu. La Liceul Horea Cloşca şi Crişan le-ar trebui 1113. Economicul 

avea în plus 342 mii. Şi ce se face azi? Să se reîmpartă suma  pe care o are întreg 

municipiu pentru ca toţi profesorii să-şi poată lua salariile  pe data de 11. Se 

redistribuie suma între şcoli urmând ca azi să fie o hotărâre de guvern prin care ni se 

suplimentează bugetul pe tot judeţul pentru salariile din învăţământ. Aceasta este 

numai o redistribuire de sume între şcoli din bugetul actual al municipiului." 

          Paul Voicu: "Probabil că în şedinţa ordinară de consiliu dacă ni se vor comunica 

clar suma şi hotărârea de guvern o să avem altă distribuire. O să avem rectificare. Sau 

în decembrie. Oricum noi mai lucrăm pe tot ce ni se va comunica ca şi hotărâre de 

guvern, ca şi sumă. Trebuie să le introducem în buget." 

 Sandu Cornel Stelian: "Legea permite să facă redistribuirea cu avizul 

Inspectoratelor şcolare. Inspectoratul Şcolar şi-a dat avizul  pentru o asemenea 

redistribuire." 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă mai sunt alte discuţii?" 



 Pleşa Gabriel: "Eu, domnul inspector, cu o problemă nu sunt lămurit. Iniţial cum 

s-au distribuit banii?" 

 Dărămuş Marcela Eugenia: "Per elev." 

 Sandu Cornel Stelian: "Pentru fiecare elev o şcoală primeşte o sumă de bani. 

Cum sunt şcoli în care au clase  cu 20 de elevi, deci primesc mai puţin. Salarizarea e 

diferită. Sunt profesori cu vechime diferită, cu grade diferite, unii cu gradaţii şi aşa mai 

departe." 

 Pleşa Gabriel: "Dar s-a făcut per elev conform situaţiei din anul şcolar 2009-

2010  şi acum probabil s-a modificat." 

 Sandu Cornel Stelian: "De exemplu, la Liceul Horea, Cloşca şi Crişan nu ajung 

banii pentru că acolo marea majoritate a profesorilor au grad  I şi gradaţii de merit. 

Deci au cu 25% mai mare." 

 Marius Adrian Costinaş: "Dacă mai sunt alte discuţii? Dacă nu sunt supun la vot 

proiectul de hotărâre cu amendamentul propus." 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu  18 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 343/2011 
 

 

Marius Adrian Costinaş: "Având în vedere că proiecte nu mai avem şi alte 

discuţii nu mai sunt, declar închisă şedinţa de azi. Vă mulţumesc!" 

 

 

 

 

Alba Iulia, 9 noiembrie 2011 
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